
Hellevad Børneunivers 

Fællesbestyrelsesmøde 
  

 

Onsdag d.12.09.23 kl. 19.00-21.00 

 

 

Dagsorden: 

Afbud: Christina og Melanie 
Emne: Referat: 

1) Godkendelse af dagsorden og 

referat fra sidst 

Godkendt. 

Referat underskrevet 

2) Præsentation bordet rundt Kort præsentation bordet rundt. 

3) Orientering: 

Formand 

Ledelsen (SCK, AJ) 

Medarbejdere (JP, CLK) 

Øvrige 

4)  

 

Vivi: Har haft fokus på ansættelse af ny fællesleder 

SCK: Har haft møde med skoleleder Bjarke Markussen fra Hjordkær. Emnet var 

samarbejde de to bestyrelser imellem. Der aftales et formøde med de to skoleledere og de 

to bestyrelsesformænd. 

AJ: Tilbagemelding på spørgsmål fra bestyrelsen, ang. hvis forsikring der dækker, hvis en 

elev kommer til skade på de nye legeredskaber? Det er forælderens egne ulykkesforsikring 

der skal dække. Legeredskaberne vil indgå i et årligt legeplads eftersyn.. 

Open Air har sponsoreret en rutsjebane til Hellevad Børneunivers. 

SFO2 – har 10 tilmeldte og der er planlagt aktiviteter hver gang frem til nytår. Disse er 

tilsendt forældre og elever. 

I SFO har vi 48 tilmeldte. Der er ny pædagog i SFO og det nye team er ved at finde 

hinanden. 

Vi har fået leveret 6,5 m3 sand af BHC Rødekro - en lokal far  

JP:  Vi satser på at tage 5. kl. med til matematikkens dag. Hele skolen har emneuge i næste 

uge – Afrika set i en positiv vinkel. 

CLK: Vi arbejder pt med emnet støj og støjreducerende tiltag i børnehaven.  

Skolemumlerne skal på besøg på Aabenraa Sygehus d. 20 september.  

Vi har flyttet næste års fastelavn til at matche med skolens fastelavn, så der bliver markeret 

fastelavn i hele Universet. Det giver sammenhæng. 

 

5) Arbejdsdag Der er 37 forældre, 39 børn, og 14 personaler tilmeldt. 

Vi har bestilt varer og materialer.  

Vivi bestiller pølser og Anna sørger for kager 

6)  Princip for devices  
Bilag vedhæftet 

Emnet drøftet indgående.  

Steen formulerer et udkast ud fra vores drøftelser. 

Vi sætter princippet på dagsorden til næste fællesbestyrelsesmøde. 

7) Økonomi SCK 

 

Merforbrug på 4,8 % på hele Universet.  

Steen har endnu ikke fået fuld tilladelse til at se det hele budget. Men er meget 

fortrøstningsfuld ift., at vi kommer under de 4 % ved budgetårets afslutning. 

8) Afslutning på det pædagogiske 

tilsyn i Smørhullet. 

Bilag vedhæftet 

Tilsynet viste, at der bliver begået rigtig meget godt pædagogik i Smørhullet. 

Rapporten bliver offentliggjort på vores hjemmeside. 

Stor ros fra bestyrelsen, for det gode arbejde der bliver lavet i Smørhullet. 

9) Spørgsmål fra fællesbestyrelsen: 

Er morgenløb helt uddø? 

Lærerstaben oplever, at der går rigtig meget tid med at få gjort eleverne læringsklar efter 

morgenløb. Den nu indkørte rutine, at eleverne starter dagen med læsebånd, har rigtig god 

effekt på eleverne. 

Der bliver indført struktureret bevægelse i løbet af skoledagen.  

10) Endnu er spørgsmål: Køleskab 

til elevmadpakker, er det en 

mulighed 

Nej ikke mere. 

V har fået påbud fra brandmyndighederne, at vi ikke må stille køleskab i Alrummet, og det 

vil sige, at udbryder der brand, dækker forsikringer ikke.  

Det er heller ikke muligt at sætte køleskabe op i undervisningslokalerne.  



11)        Årshjul 

       Bilag vedhæftet 

 
 

Intet nyt 

12) Dato for næste møde og emner til 

næste møde 

 

11.10. 2023 

Forberedelse til dialogmøde 

Fælles trivselsmøde eller ej 

Princip for devices 

 

13) Eventuelt 

 

 

  

  

  

  

  

  

 

 


